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Nieuwsbrief Toonkunst Zutphen                      9 juni 2025 
 
 
Beste koorleden, 
 
Hier is weer een dosis informatie, voordat we de zomervakantie weer ingaan. Vergeet niet dat onze 
laatste bijeenkomst vóór de zomer onze ledenvergadering is, op maandagavond 14 juli. Dat staat 
natuurlijk allang in jullie agenda !"#$%&'. De agenda voor deze zomervergadering zal binnenkort worden 
uitgestuurd, samen met de bijbehorende bijlagen. De punten van deze nieuwsbrief komen daar ook, 
en wat uitgebreider, aan bod, met mogelijkheid tot vragen en discussie: reden genoeg om erbij te 
zijn. En daarnaast nog een aantal andere, belangrijke onderwerpen! 
 
Komende en gaande leden 
Per 1 juli vertrekken er vier leden, namelijk: Marja Bleijenberg, Ina Groot Enzerink, Ton Cremers en 
Peter Spaans. Ook via deze weg bedanken wij jullie heel hartelijk voor al jullie inzet voor het koor. 
We hopen tijdens de zomervergadering nog persoonlijk afscheid van jullie te kunnen nemen. 
 
Als nieuwe leden mogen we, per 1 juni, verwelkomen: Erica van den Hoorn, sopraan, Berti Schroten, 
alt en Jan Andriessen, bas. Daarnaast staan er nog 2 stemtesten op de planning voor de komende 
maandagen (sopraan en alt). 
 
En met de ‘overstap’ van twee alten naar de sopranen, komen we dan op de volgende aantallen: 
Alt: 19 (nog 1 op proef) 
Sopraan: 25 (nog 1 op proef) 
Tenoren: 12 
Bassen: 17 
Totaal: 73 (+ 2 op proef) 
 
Aanmelding voor de sopranen is daarmee gesloten en aanmelding voor tenoren staat ‘wijd open’. 
 
Concertplanning 
Rossini – november 2025 
We repeteren nu de Petite Messe Solennelle van Rossini, die we uitvoeren op zaterdagavond 15 
november. In eerste instantie wilden we dit concert in de Lichtpuntkerk doen, maar de problemen 
met het maken van een goed podium bleken niet oplosbaar. We doen het nu in de Sint Jan, wat 
eigenlijk een veel mooiere locatie is. Een beetje krap op het podium, en voor het publiek wat lastig 
dat er vrij veel pilaren staan, maar de sfeer en akoestiek zijn wel goed en dat is ook belangrijk. We 
hebben hier al lange tijd niet opgetreden, en denken dat het goed is om te ervaren hoe deze locatie 
is voor onze kleinere concerten. 
 
4-mei concert 2026 
Hoe mooi was het om deel te nemen, al was het maar voor 7 minuten, aan de 4-mei herdenking in 
de Walburgiskerk dit voorjaar. Na afloop hebben we met velen gesproken en geconcludeerd dat we 
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het heel belangrijk vinden om als Toonkunst Zutphen voor de inwoners van Zutphen op deze dag een 
mooi concert te geven, als deel van de herdenking en de stille tocht naar het monument die de 
gemeente organiseert. Dat willen we dus in 2026 weer doen, en met de gemeente is afgesproken dat 
we dat alle even jaren gaan doen, net als in het verleden. Met een echt concert van zo’n 
driekwartier.  
We zijn inmiddels in gesprek met Jeroen den Herder om samen op te treden, waarbij een ensemble 
van celli ons zal begeleiden. Er is wederzijds enthousiasme, en we praten nu over het programma dat 
we samen willen uitvoeren, op basis van voorstellen van de repertoire-commissie en Marc Buijs. Dit 
wordt mooi! Meer hierover tijdens de ledenvergadering. 
 
Najaar 2026 
Er is slechts ruimte voor een klein concert in het najaar van 2026, omdat we in april 2027 de 
Johannes Passion gaan uitvoeren en daarvoor voldoende repetitietijd moeten hebben. Maar 
helemaal geen concert is ook zo jammer, en dus wordt er nu gewerkt aan een bescheiden 
programma van stemmige muziek voor het najaar. De repertoire-commissie heeft een aantal ideeën 
voorgesteld, en er wordt nu gekeken waar en met welke begeleiding dat kan worden uitgevoerd. 
Wordt vervolgd. 
 
Bestuurswisselingen 
Tijdens de zomervergadering zullen er enkele bestuurswisselingen plaatsvinden: 

- Klaas Wieringa treedt af als voorzitter, zijn termijn van 4 jaar zit erop. Helaas is het niet 
gelukt een koorlid te vinden als opvolger. We blijven doorzoeken, want er zal iemand 
gevonden moeten worden. Het goede nieuws is: Lex Bakels is bereid als waarnemend 
voorzitter verder te gaan, voor maximaal ongeveer anderhalf jaar. Fijn, Lex! 

- Om Lex voldoende tijd te geven voor deze rol gaat Henk Vriend de taken van Lex overnemen 
die te maken hebben met stemvorming en stemtesten. Niet als bestuurslid, maar als 
ondersteund lid. Fijn, Henk! 

- Josefien van Kalmthout treedt terug als secretaris, ivm haar reisplannen. We hebben Corrie 
Kofoed bereid gevonden om het secretariaat van Josefien over te nemen, wat zij met veel 
enthousiasme en secretariële ervaring gaat doen. Het bestuur zal haar in de vergadering 
voordragen als nieuwe secretaris. Fijn, Corrie! 

 
 
Met deze nieuwtjes gaan we de zomer in. Hartelijke groeten,  
 
Het bestuur van Toonkunst Zutphen:  
Klaas, Josefien, Lex, Marie-José, Tineke en Lukas.  
 


